
A KÖZNEVELÉS FEJLESZTÉSÉNEK NÉHÁNY ELMÉLETI PROBLÉMÁJA 

A Magyar Tudományos Akadémia Pedagógiai Kutatócsoportja 1977. február 9-én 
tudományos ülést rendezett „A köznevelés fejlesztésének néhány elméleti problémája" 
témakörben. A tudományos ülést Horváth Márton, a neveléstudományok doktora, az 
MTA Pedagógiai Kutatócsoport igazgatója nyitotta meg, majd a következő előadások 
hangzottak el: 

Köpeczi Béla akadémikus, az MTA főtitkárhelyettese: Az iskola szerepe a társadalmi 
tudat formálásában, 

Szentágothai János akadémikus, az MTA elnöke: Az iskolai tananyag néhány termé-
szettudományos problémája, 

Mátrai László akadémikus, az MTA II. osztályának elnöke: A művelődéstörténet és az 
iskolai tananyag kapcsolatának néhány kérdése. 

Korreferátumot tartott Szebenyi Péterné, a neveléstudományok kandidátusa, tudo-
mányos főmunkatárs, Földes Éva, a neveléstudományok doktora, tudományos tanácsadó, 
Hunyady Györgyné, a neveléstudományok kandidátusa, tudományos főmunkatárs, 
Kozma Tamás, a neveléstudományok kandidátusa, tudományos osztályvezető. 
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